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ZAPISNIK 

 
4. redne seje Odbora za komunalo, gospodarske javne službe in varstvo okolja, ki je bila v torek, 
20.02.2024, ob 18.00 uri, v sejni sobi Občine Rogatec. 
 
 
Prisotni člani odbora: Velimir NOVAK, Andreja NOVAK, Peter ŠTURBEJ in Blaž KRAMBERGER. 
 
Odsotni člani odbora: Valentina DROFENIK – opravičeno 
 
Ostali prisotni: mag. Bojan PIRŠ – direktor OKP Rogaška Slatina d.o.o., Anita STAROVEŠKI - OKP 
Rogaška Slatina d.o.o., Martin MIKOLIČ – župan Občine Rogatec in Polona NOVAK - višja 
svetovalka za gospodarstvo, okolje in prostor  

 
V uvodu je predsednik Odbora za komunalo, gospodarske javne službe in varstvo okolja, g. Novak 
pozdravil prisotne in podal v razpravo predlog dnevnega reda. 
 
Predlagan in soglasno sprejet je bil naslednji DNEVNI RED: 

1. Predlog spremembe cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
varstva okolja – OKP Rogaška Slatina d.o.o.  

2. Razno 
 
K 1. točki: 
 
G. Novak je predal besedo direktorju OKP Rogaška Slatina, g. Piršu, ki je podal dodatno obrazložitev. 
 
G. Pirš je pojasnil, da dvigujejo cene po Uredbi o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja. Predstavil je 7 vzrokov za dvig cen, kateri so: 

- povečanje stroškov električne energije, 

- povečanje stroškov najemnine občinske gospodarske javne infrastrukture, 

- povečanje stroškov zavarovanja, 

- povečanje stroškov materiala in storitev zaradi inflacije, 

- povečanje stroškov dela zaradi dviga osnovne plače zaradi uskladitve s Podjetniško 
kolektivno pogodbo, 

- povečanje odhodkov zaradi financiranja zaradi rasti obrestnih mer in 

- povečanje stroškov monitoringa. 
 
Cene, ki jih predlagajo, so oblikovane v višini, ki zagotavlja pokritje stroškov, ki nastajajo pri izvajanju 
javnih služb, brez vsakršnega donosa, čeprav ga metodologija dovoljuje in predvideva, in s ciljem, da 
se zagotavlja kakovostne komunalne storitve in trajnostno poslovanje javnega podjetja. 
 
G. Novak je odprl razpravo. 
 
Ga. A. Novak je zastavila naslednja vprašanja: 

- Glede na to, da so izvedene sončne elektrarne, ni nikjer zavedenega podatka, kakšen je 
doprinos el. energije iz tega vira. 

- Za koliko je svet ustanoviteljev povišal cene oz. tarife storitev, ki niso obvezne gospodarske 
javne službe, kar je definirano v 36. členu odloka o ustanovitvi? 

- Ali je monitoring že prej izvajal Nacionalni laboratorij Maribor ali kdo drugi? 

- V gradivu je navedeno, da je sklenjenih 6 posojilnih pogodb. Ali se vse iztečejo v letu 2030? 
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- 31. člen odloka o ustanovitvi določa delitve dobička in pokrivanje izgube. Ali je podjetje OKP 
že sploh kdaj imel dobiček? 

- Ali je že pripravljen odgovor na dopis ge. Flucher? 
  
G. Pirš je na zastavljena vprašanja podal naslednje odgovore: 

- od sončnih elektrarn ni takšnega doprinosa el. energije, da bi to imelo bistven vpliv na končno 
porabo/ceno el. energije; 

- z 10% rastjo plač se je dvignilo cene tam, kjer so vračunani stroški dela;  

- izvajalca za monitoring se izbere na osnovi razpisa; 

- posojilne pogodbe se iztečejo 2027, 2028, dve 2029, ena 2030 in ena 2032; 

- OKP je v letu 2008 oz. 2009 izkazal dobiček; 

- odgovor s pojasnili na dopis ge. Flucher je pripravljen in bo najprej poslan ge. Flucher. 
 

G. Kramberger je postavil vprašanje glede stroškov dela, lani je bil dvig za 10% in letos spet za 6%.  
G. Pirš je odgovoril, da so takšne zahteve sindikata in da ta dvig plač sigurno ni zadnji. 
 
G. Novak je predal besedo še županu, g. Mikoliču. 
 
G. Mikolič je povedal, da je, glede na to v kakšnih težkih razmerah delavci OKP-ja delajo, povsem 
razumljivo, da se jim dvignejo plače. Glede na vsa dejstva, pa je smiselno, da Odbor potrdi 
predlagane spremembe, saj Občina Rogatec ni finančno sposobna, da pokrije dvig cen iz občinskega 
proračuna. 
 
Po končani razpravi je odbor s 3 glasovi ZA in 0 PROTI, sprejel naslednji sklep: 
 
Odbor za komunalo, gospodarske javne službe in varstvo okolja predlaga Občinskemu svetu 
Občine Rogatec, da potrdi predlagane cene na področju gospodarske javne službe oskrbe s 
pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode ter padavinske odpadne vode in 
ravnanja s komunalnimi odpadki, kot izhajajo iz elaboratov, ki jih je pripravilo javno podjetje 
OKP Rogaška Slatina d.o.o.. 
 
 
K 2. točki: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
Seja se je končala ob 19.00 uri. 
 
Zapisala:                         Velimir NOVAK l.r. 
Polona NOVAK                 predsednik odbora     
 


